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No. 44869

Multilateral

Agreement establishing the Regional Disaster Management Center of Excellence
(RDMCOE). Nairobi, 15 August 2005

Entry into force: 18 October 2007, in accordance with article 25
Authentic texts. Arabic, English and French

Registration with the Secretariat of the United Nations: Regional Disaster
Management Center of Excellence, 14 March 2008

Note: See also annex A, No. 44869.

"The texts reproduced below are the original texts of the agreement as submitted. For
ease of reference, they were sequentially paginated. The relevant Treaty Series vol-
ume will be published in due course.

Multilatéral

Protocole d'accord établissant le Centre d'excellence régional pour la gestion des ca-
tastrophes. Nairobi, 15 ao(t 2005

Entrée en vigueur : 18 octobre 2007, conformément a l'article 25
Textesauthentiques: arabe, anglais et francais

Enregistrement auprés du Secrétariat des Nations Unies: Centre d'excellence
régional pour la gestion des catastrophes, 14 mars 2008

Note: Voir aussi annexe A, No. 44869.

"Les textes reproduit ci-dessous sont les textes authentiques de I'accord tel que soumises
pour |’ enregistrement. Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagina-
tion consécutive. Le volume correspondant du Recueil des Traités sera disponible en
temps utile.
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Participant Ratification

Djibouti 27 Mar 2007
Egypt 11 Jul 2006
Kenya 28 Aug 2007
Rwanda 1Aug 2007
Uganda 180ct 2007

Note: Thetexts of the declarations and reservations are published after the list of Parties
-- Les textes des déclarations et réserves sont réproduits apres laliste des Parties.
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Participant
Djibouti
Egypte
Kenya
Ouganda
Rwanda

Ratification

27 mars
11 juil
28 ao(t
18 oct
ler aoit

2007
2006
2007
2007
2007
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